

**EU-Konformitätserklärung**  
*Declaration of Conformity*

**Name/Anschrift des Ausstellers:**  
*Manufacturer's name and address:*

**Elbo-therm GmbH & Co. KG**  
**Otto-Hahn-Str. 47**  
**D-46325 Borken**

**Produktbezeichnung:**  
*Product:*

**Infrarotheizungen „Elbo-therm“**  
*Infrared Heater „Elbo-therm“*

**Typenbezeichnung:**  
*Type designation:*

**ST200, ST275, ST300, ST350, ST400, ST450, ST500,  
ST500-6, ST600, ST700, ST800, ST1000-D, ST1200, ST1400,  
EA200, EA450, EA600, EA650, EX200, EX300, EX400,  
EX450, EX600, EX700, EX800, GL300, GL450, GL600,  
GL700, GL800, GW200, GW400, GW450, GW600, GW700,  
GW800, SP300, SP400, SP450, SP600, SP700, SP800,  
TA/KE200, TA/KE400, TA/KE450, TA/KE600, TA/KE700,  
TA/KE800, HA200/400, HA400/800**

**Die bezeichneten Produkte erfüllen die Bestimmungen der Richtlinien:**  
*The designated products is in conformity with the European Directiv:*

**2014/35/EU**

**2011/65/EU**

**2014/30/EU**

**RICHTLINIE 2014/35/EU DES EUROPÄISCHEN PARLAMENTS UND DES RATES vom 26.02.2014 zur Angleichung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die elektromagnetische Verträglichkeit**

*DIRECTIVE 2014/35/EU OF THE EUROPEAN PARLIAMENT AND OF THE COUNCIL of 26.02.2014 on the approximation of the laws of the Member States relating to electromagnetic compatibility*

**RICHTLINIE 2011/65/EU DES EUROPÄISCHEN PARLAMENTS UND DES RATES vom 08.06.2011 zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten**

*DIRECTIVE 2011/65/EU OF THE EUROPEAN PARLIAMENT AND OF THE COUNCIL of 08.11.2011 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical an electronic equipment*

**RICHTLINIE 2014/30/EU DES EUROPÄISCHEN PARLAMENTS UND DES RATES vom 26.02.2014 zur Angleichung der Rechtsvorschriften der Mitgliedsstaaten betreffend elektrische Betriebsmittel zur Verwendung innerhalb bestimmter Spannungsgrenzen**

*DIRECTIVE 2014/30/EU OF THE EUROPEAN PARLIAMENT AND OF THE COUNCIL of 26.02.2014 on the harmonization of the laws of Member States relating to electric equipment designed for use within certain voltage limits.*

**Die Übereinstimmung der bezeichneten Produkte mit den Bestimmungen der Richtlinie wird, unter anderem, durch die vollständige Einhaltung folgender Normen nachgewiesen:**

*The full compliance of the products with the requirements of the aboce-mentioned Directive is, inter alia, proved by compliance with the standards listed below:*

**EN Norm 60335-1**

**2012 + A11:2014**

**EN Norm 60335-2-30**

**2009+Cor.:2010+A11:2012**

**EN Norm 62233**

**2008**

Borken, 27.02.2020

-----  
(Ort, Datum)

-----  
(Rechtsverbindliche Unterschrift des Ausstellers)

